
Motie Statuut 

 

Geachte 57ste ALV, 

 

De afgelopen maand zijn alle studieverenigingen weer onderworpen aan een onderzoek van de 

regeling FONDS, die de hoogte van de bestuursbeurzen bepaalt. Hiervoor wordt gekeken naar de 

activiteiten van iedere vereniging, maar eerst en vooral naar de ledenlijsten. Om bestuursbeurzen te 

kunnen ontvangen, moet een vereniging voldoen aan de 80/20-regeling, die erin voorziet dat een 

studievereniging maximaal 20 procent niet-studerende leden mag hebben. Tot onze voldoening 

voldeed ismus dit jaar ruimschoots aan deze eis, maar een aantal andere verenigingen zaten minder 

veilig. Wanneer een vereniging in de gevarenzone komt wat betreft deze regeling, wordt er gekeken 

naar de statuten van die vereniging en in het bijzonder naar de artikelen waarin het lidmaatschap en 

het stemrecht tijdens een ALV wordt gedefinieerd. Het niet kloppen van deze artikelen kan een 

vereniging dan al haar beurzen kosten. 

 

De enige manier om de 80/20-regeling te omzeilen en dus nooit meer het gevaar te lopen om geen 

beurzen te krijgen, is een statuut waarin vermeld staat dat het stemrecht tijdens een ALV slechts 

voorbehouden is aan leden die studeren aan de RU of de HAN. Helaas staat dit niet in onze statuten 

vermeld. Letterlijk staat er over deze punten het volgende: 

 

Artikel 4 

1. Leden zijn zij die als zodanig als leden van de vereniging zijn toegelaten. 

 

Artikel 5 

1. Het bestuur beslist omtrent de toelating van leden. 

 

Artikel 14 

1. Toegang tot de algemene vergadering hebben alle leden van de vereniging, met uitzondering 

van geschorste leden en geschorste bestuurders. 

3.   Ieder lid van de vereniging dat niet geschorst is, heeft een stem. 

 

De oplossing ligt in feite al in onze handen met de opname van de ‘Vrienden van ismus’ in het HR. 

Echter kijkt de regeling FONDS niet naar het HR van een vereniging, maar slechts naar de statuten. 

Hierom denken wij dat wijziging van de statuten noodzakelijk is. 

 

We zijn ons er terdege van bewust dat een wijziging van het statuut de vereniging veel geld kost, 

maar het is in onze ogen van groot belang om deze zekerheid in te bouwen in het belangrijkste stuk 

van de vereniging. Daarnaast zien wij dit als een mooie kans om na ruim vijf jaar de statuten weer 

eens onder de loep te nemen en eventuele verdere aanpassingen voor te stellen. Als er toch iets 

gewijzigd moet worden, kan het beter meteen goed gedaan worden. 

 

Dit in overweging nemende vragen wij de ALV om een statutencommissie aan te stellen die belast zal 

zijn met het herschrijven van de statuten, zodat die in ieder geval zullen voldoen aan de regeling 

FONDS. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jordi Uijens en Bob Smits 


